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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 5/2022 
 

Paikka ja aika: Teams kokous 22.8.2022 klo 14:00-15:30 
Läsnä: Jukka Schildt (pj.), Teemu Maaniitty, Jukka Husari, Noora Rajala, Heikki Tuominen, Elina Mannila (kohdasta 
5), Jarkko Iivarinen, Heidi Gröhn (siht.) 
 

 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 14:00 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (13.6.2022) pöytäkirja. 

 
4. Jäsenasiat 

- Myönnettiin Tuomas Koivumäelle, KSKS, ero yhdistyksen jäsenyydestä 
- Hyväksyttiin Krista Heikkilä, Turun PET keskus, yhdistyksen jäseneksi, suosittelijoina Anna Kirjavainen ja 

Noora Rajala.  
- Sovittiin maksamattomista jäsenmaksujen uudelleen lähettämisestä syksyllä, annetaan vielä hieman 

aikaa maksujen maksamiseen loman jälkeen. Heidi lähettää ajantasaisen jäsenlistan Teemulle laskujen 
tarkastusta varten.  

- Jäsenrekisterissä jonkin verran jäseniä, joilla neljän edellisen vuoden jäsenmaksut maksamatta. Käydään 
nämä läpi samalla ja pohditaan mitä tehdään, varmistetaan että yhteystiedot ajan tasalla.  

5. Matka-apurahat 
- ei matka-apurahahakemuksia 

 
6. Tulevia koulutustapahtumia 

- Isotooppipäivät 25.-26.5.2023 Helsinki, Jukka S kertoi järjestelyjen etenemisestä 
o Paikat varattu: koulutuspäivät BioRex Lasipalatsi, iltajuhla Pikku Finlandia 
o Kustannusten osalta todettiin, että koulutuspäivien järjestäminen Helsingissä on kalliimpaan 

kuin muualla, ja että tarvittaessa voidaan miettiä pientä korotusta osallistumismaksuun ja 
näyttelymaksuun.  

o Firmoilta tullut joitain kyselyitä päiviin liittyen, järjestäjät laittavat tiedotteen päivistä firmoille. 
Heidi laittaa Jukalle (S) vielä muutaman firman yhteystiedot, joilta tullut kyselyitä. 

o Keskusteltiin tulevien isotooppipäivien paikkakunnista (aiemmin linjattu että suunnitelma olisi 
hyvä olla noin kolmelle vuodelle eteenpäin), ensi vuoden osalta Jukka S ollut yhteydessä 
Kauppilan Esaan, odotellaan heidän vastausta ottaako Seinäjoki päivät järjestääkseen. Toinen 
vaihtoehto ensi vuodelle Jyväskylä. Nostettiin esille myös Vaasa, mahdollisesti myöhemmin 
(2026). Palataan tähän seuraavassa kokouksessa, kun Seinäjoen kanta selvillä. 

- Radiofarmasiapäivän järjestämisestä tullut kyselyitä jäseniltä. Alustavasti mietittiin, että 
radiofarmasiapäivän voisi järjestää vuoden 2023 syksyllä. GE kiinnostunut olemaan mukana. Heidi on 
yhteydessä GEn suuntaan, miten aiemmin järjestetty. 

7. Muut asiat 
- Hyväksyttiin Turun esitys isotooppipäivien voitto-osuuden käytöstä Lundin tutustumismatkaan. 
- Mikkelin isotooppipäivien tilinpäätös valmistuu loppuvuodesta 

o Järjestäjät kyselleet voitto-osuudesta ja sen käytöstä. Keskusteltiin että voitto-osuus 
käytettävissä ensi vuoden alusta, kahtena seuraavana vuonna. Heidi on yhteydessä asian 
tiimoilta Heikkisen Jariin. 

- Keskusteltiin että olisi hyvä olla yleiset ohjeet Isotooppipäivien järjestäjille, jossa mm aikatauluista 
järjestelyjen suhteen, firmojen yhteystietoja, ohjeistusta voitto-osuuden käytöstä sekä muuta hyödyllistä 
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tietoa. Sovittiin että ryhdytään keräämään ohjeistusta. Ohjeistuksen voisi sijoittaa yhdistyksen 
kotisivuille, salasanan taakse, jonne sitä olisi helppo päivittää. 

- Katsottiin läpi päivitetty vuosikello hallituksen toimintaan, liitteenä. 
- Lääkärikerho: 

o Lääkärikerhon perustaminen hyväksyttiin isotooppipäivillä yhdistyksen vuosikokouksessa.  
o Jukka S puhunut Pukkilan Satun kanssa edustajaksi ryhtymisestä, muttei vielä saanut vastausta. 
o Jukka laittaa lääkärijäsenille viestiä kerhon edustajasta ja toiminnasta 

- Heidi toimittaa Jukalla (H) listan LRYn hoitajajäsenistä, Jukka voi aktivoida myös hoitajakerhon toimintaa 
- Kotisivujen tilanne ennallaan, pyritään edistämään. 

 

8. Seuraava kokous 
- 24.10.22 klo 14-15:30 

 

9. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen. 


